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Skal afd. 113 have solceller? 
  
Grib chancen for at høre mere og 
give din mening til kende 
på infomøde 
 

Onsdag d. 27. november 2024 
kl. 19:00 – 20:30 i beboerlokalet 
 

Kære beboere. 

 

Byggeudvalget og VIBO inviterer til møde om etablering af solceller i 

afdelingen. 

 

Det er din chance for at høre mere, stille spørgsmål og tale med de 

andre beboere om et kommende solcelleprojekt. 

 

- Kom og høre om fordele og ulemper 

- Hvordan fungerer afregningen 

- Hvad er tidshorisonten og økonomien ved sådan et projekt 

 

Det, og meget mere taler vi med en ekstern rådgiver om, når vi ses til 

infomødet. 

 

Tag fat i dine naboer – jo flere, der deltager, desto bedre kan I 

sammen beslutte, om det kan betale sig og giver mening i en 

bæredygtig sammenhæng for afdelingen at få solceller. 

 

Efter infomødet indkalder afdelingsbestyrelsen til ekstraordinært 

afdelingsmøde, hvor du som beboer skal stemme ja eller nej til 

solceller i afdelingen. 

 

Vel mødt! 

 

Med venlig hilsen 

 

Byggeudvalget i afd. 113 og Henrik Skov, projektleder i VIBO 

 


